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"Nie bójcie się tych, którzy zabijają ciało, lecz duszy zabić nie mogą."

  

  

W wielu psalmach znajdujemy piękne strofy sławiące Boga Najwyższego jako ucieczkę, ostoję,
obronę i pocieszenie dla ludzi, a dzisiejsza Ewangelia skłania do refleksji na temat tego, co w
naszej ludzkiej egzystencji jest naprawdę istotne. Wspaniałe to słowa. Wynika z nich, z jak
wielką łagodnością i troską traktuje nas Bóg – Ojciec. Jezus, przez  słowa, które do nas dzisiaj
kieruje, pragnie wzbudzić w nas głębokie przeświadczenie, że Bóg interesuje się nie tylko całą
ludzkością i wielkimi sprawami, lecz także losem każdego człowieka. Chce, abyśmy zrozumieli,
kim każdy z nas jest dla Boga i że Bogu zależy na każdym człowieku z osobna. Skoro Bóg
troszczy się o każde stworzenie, nawet najmniejsze, jak trawa polna czy wróble, to tym bardziej
Jego troska ojcowska obejmuje każdego człowieka.

  

  

  

ks. Michał Mościcki
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